
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van vrijdag 23 december 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander (tot 13.50u), Arne Van Den Kerchove, Arne Jansen, Arno (tot
13.50u), Denis, Fanne, Jari, Karim, Lisa, Lise, Quentin (tot 13.50u), Sander, Siebe, Simme
(vanaf 13.59u)

Verontschuldigd: Carolyne, Nele, Tine

Afwezig: Andreas, Dries, Lien, Mariska

Waarnemer: Raf

De vergadering wordt geopend om 12.59u.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Materiaal gaat binnenkort nog eens een kelderopruim doen.

• Yanice gaat vanaf 23 januari van de gang. Het kot moet worden opgevuld door iemand anders van het
presidium die in de cité op kot zit. Er komt nog een mail en een bericht op facebook met extra informatie
voor de kandidaten. Yanice heeft geen toegang meer tot onze servers. Hij is nog steeds webmaster van
Scientica, maar kan in praktijk niet veel meer doen. Als Scientica problemen heeft met hun site, zullen ze
aan het Webteam van Wina hulp vragen.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Bash doop opruimen Dopers Nee
Bash 24 urenloop opruimen Sport Nee
Oude desktop bar nakijken Webteam Nee
Spullen Sint opruimen GAK Ja
Couscous opruimen Cultuur Ja
Verplaatsing initiatie Barbara Cultuur Nee
Uitzoeken beamer repareren Fanne Nee

De bashen moeten dringend worden opgeruimd!
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Raden

LOKO AV en WV studentenbeleid

• Er is gediscussieerd over het stemmen met volmacht op de AV. Er is besloten dat er niet met volmacht zal
worden gestemd.

• De speerpunten van de rectorsverkiezingen zijn besproken. Ze moeten sterk genoeg geformuleerd worden.

• Er zijn ideeën voor SOS blok: sloefen uitdelen in de bib, een food sharing actie met inwoners van Leuven en
een bloklied ingezongen door proffen uit verschillende faculteiten. Elke kring zou een prof moeten aanbrengen.
Als je daarvoor een idee hebt, mail dan naar loko@wina.be. Voor originele bloklocaties wordt momenteel
gedacht aan de brouwerij van Stella.

Stura

• Het resultaat van de instellingsreview was goed.

• Vanaf volgend jaar zal je altijd een vertalend woordenboek mogen meenemen naar examens (tenzij het
natuurlijk net gaat om het testen van talenkennis).

• Er is gesproken over betalende samenvattingen. Stura wil dat de universiteit daar reactief tegen optreedt
en duidelijk communiceert dat die samenvattingen illegaal zijn, want de auteursrechten van de prof worden
geschonden.

Cultuur WV

• Er is gediscussieerd over de prijs van de cultuurkaart.

• In het begin van het jaar is beslist dat er geen cultuuruitstappen zouden worden georganiseerd door LOKO
zelf. De cultuur WV wil hier nu toch verandering in brengen. Simme houdt ons nog verder op de hoogte.

Update PR/Jobfair

Alle contracten die worden afgesloten moeten nu plots getekend worden door de beheerder van Scientica en niet
meer in naam van de kringen. Dat is onhandig en bovendien erg laat gecommuniceerd. Op de volgende Scientica
AKV zal daar nog eens over gediscussieerd worden. Er zijn nog drie bedrijven die spontaan hebben gevraagd of
ze naar de jobfair mogen komen, dus we zullen ons streefbedrag wel halen.

Update Webteam

Webteam is van plan om opnieuw te beginnen met de site. De interface en functionaliteit van nu zou wel behouden
blijven, maar dan met nieuwe systemen. Dingen op de site die nuttig zijn en die het presidium zeker wil behouden
zijn: list of persons, het maken van groepen mensen, timer voor het online plaatsen van inschrijvingen en de wiki’s.
De fotomodule geeft aan dat die geupdatet moet worden. Het is ook de bedoeling dat de delen van Wina en
Scientica gescheiden gehouden zullen worden, zodat die op termijn misschien kunnen evolueren naar twee aparte
systemen. We moeten duidelijk maken aan de andere kringen dat dat ook is ter hun bescherming, zodat ze daar
niet over gaan klagen. Het adres van Wina moet nog ergens vermeld worden op de site. Extra opmerkingen over
de site mogen gemaild worden naar webteam@wina.be.
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Evaluatie afgelopen activiteiten

Schaken

Er waren 8 personen. Dat is niet zo veel, maar wel handig voor een toernooitje. Er waren ook maar 4 borden. De
prijs van het toernooi was een doosje schaakstukken (zonder bord). De kassa is nog niet geteld.

Schaatsen

Er waren veel EJ’s, maar weinig EJW. Veel EJ’s zijn niet verder gegaan naar de bar, omdat ze de dag nadien de
deadline hadden van hun programmeertaak. Het geld dat over was is normaal al terugbezorgd aan beheer. Er
moet eens gecontroleerd worden of dat in orde is.

Jeneverbar

Er is veel gedronken. De kassa is nog niet geteld.

Lezing Van der Veken

De lezing was interessant en de receptie was in orde. De subsidies zijn goedgekeurd. Het geld dat niet is uitgegeven
doordat de posters niet gedrukt zijn, is aan de receptie besteed.

Hangoverbar

De bar is goed verlopen. De DJ was goed. De bar is uiteindelijk iets langer doorgegaan, omdat ze zo tof was.
Tijdens de opruim waren er al mensen van Alma aan het leveren. De pizza’s waren op na 2 minuten, omdat er
nog vrij veel volk was toen deze werden uitgedeeld. De oplader van de camera ligt misschien nog in het RC. Het
vat Delirium mag gewoon worden teruggebracht naar letteren. De kassa is nog niet geteld.

Kerstfeestje

We hadden gezegd dat 1 kelner genoeg was, maar op het uiteindelijke contractje stond 3 kelners en in de praktijk
waren er eigenlijk 6. We gaan Alma zelf voor die extra kelners laten betalen. Op de dag zelf is het taartje van
appel en veenbes vervangen door tomaten en het veggievleesje was ook niet zoals afgesproken. Er was te weinig
panna cotta, maar dat komt misschien omdat er net iets meer mensen zijn gekomen. De porties waren bovendien
klein. Enkele mensen die zich hadden ingeschreven en nog niet betaald hadden, zijn niet komen opdagen. Hun
maaltijden zijn doorverkocht aan andere mensen die geen kaart hadden gekocht, dus financieel is dat in orde. We
gaan wel nog klagen dat ze ons zo veel hebben aangerekend voor de maaltijd, terwijl die veel goedkoper wordt
verkocht in Alma. Er was genoeg wijn. De ouwezakken hebben niet zo veel geklaagd. Er waren wel veel zatte
mensen op het einde. We hebben de wc’s niet meer gecheckt, maar we hebben er nog geen klachten over gehad.
Voor de speech kan in het vervolg toch beter de box gebruikt worden.

Activiteiten in de nabije toekomst

Cultuurreis

Vandaag wordt normaal gezien de mail met de vraag voor de betaling verstuurd. Het zou 220 euro zijn. De
activiteiten zijn allemaal gepland. Er zal o.a. naar een balletvoorstelling gegaan worden.
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Aanpassingen kalender.

• OWG heeft Plan Achterban gepland op 28 maart.

• De duocantus is verplaatst naar 28 maart. Daardoor moet het schachtenconvent ook verplaatst worden naar
20 maart.

• De openingsavond van IFTF valt samen met de circusinitiatie van cultuur. We gaan de IFTF dus niet op de
kalender zetten als activiteit, maar er wel reclame voor maken.

• Wina @ UHO valt samen met de beiaardcantus en is de dag voor ons eigen Lenteconcert. In principe trekt
zo’n activiteit geen extra volk, enkel volk dat sowieso zou gaan maar nu profiteert van onze korting. We
zetten het niet op de kalender, dan kunnen we later nog steeds zien of we het organiseren of niet.

• EJW kampvuur wordt verplaatst naar 23 mei, de laatste dinsdag van het semester. Op de eerste datum
konden veel EJW-ers niet aanwezig zijn.

• Het facultair congres voor de rectorsverkiezingen zal 4 mei vallen, de verbroederingscantus 5 mei.

Varia

• Lisa: ‘Mijn avonturen met Vaes deel 2: gisteren stond ik recht om mijn hoofdschotel te gaan halen en zie
ik Vaes kijken. Die kijkt mij in de ogen en zegt ‘heey’ en ik zeg ‘heeey’ terug. Het was echt een diepgaande
conversatie.’

• Arne VDK: ‘Het is niet nodig om Goldbach’s conjecture te bewijzen want het geld al voor getallen tot 108.’

• Raf: ‘We zijn goed bezig met de basketbal. We staan op de derde plaats.’

• Siebe: ‘Wieter ging een bak geven maar is er niet. Kunnen we die shamen?’

• Simme: ‘Ik heb voor de eerste keer een taak ingediend vroeger dan 1 minuut voor de deadline.’

• Jari: ‘Vaes wil misschien kei hard Lisa, maar hij wil geen rector worden. Peter Lievens’ ogen verraden dat
hij dat wel wil. Hij wil ook wel eens komen kijken naar de IFB basket.’ (Vervolgens volgt een lang verslag
van de gebeurtenissen op de après-AV, dat steeds kan worden bekomen bij Jari zelf.)

• Fanne:‘Harambe zal nooit vergeten worden. Prettige feestdagen en succes met de blok!’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Bash doop opruimen Dopers asap!
Bash 24 urenloop opruimen Sport asap!
Oude desktop bar nakijken Webteam 12/02/2017
Verplaatsing initiatie Barbara Cultuur 12/02/2017
Uitzoeken beamer repareren Fanne 12/02/2017

De vergadering wordt gesloten om 14.08u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 12 februari 2017 om 22.00u in de Winaliving.
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